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Ḥadīth Twenty Six 

The jinn can inflict the evil eye 
	

O children of Ādam, let not the devil tempt you 
like he removed your parents from Paradise, 
stripping them of their clothing to show them 
their private parts. Indeed, he sees you, he and 
his tribe, from where you do not see them. 
Indeed, We have made the devils allies to those 
who do not believe (7:27). 

 0ة1ن"جْلا "ن0ّم مُك9ي"و"بَأ "ج"ر9خَأ ا"مَك ُناَط9ي1شلا 5مُك1ن"ن0تْف"ي اَل "م"دآ يِن"ب ا"ي
 "و5ه 9مُكا"ر"ي 5ه1نِإ ۗ◌ ا"مِه0تآ9و"س ا"م5ه"يِر5ي0ل ا"م5ه"سا"ب0ل ا"م5ه9ن"ع 5عِزن"ي
 ءَا"ي0ل9وَأ "ين0طا"ي1شلا ا"نْل"ع"ج ا1نِإ ۗ◌ 9م5ه"ن9و"ر"ت اَل ُث9ي"ح 9ن0م 5هُليِبَق"و
﴾٢٧﴿ َنو5ن0م9ؤ5ي اَل "ني0ذَّل0ل  

  
The Prophet (صلى الله عليه وسلم) saw a girl whose face had 
blacken. He said: She is under the effect of an 
evil eye; so treat her with a ruqyah. 
 
Recorded in Al-Bukhārī. 

 ا"ه0ت9ي"ب ي0ف ىَأ"ر ملسو هيلع هللا ىلص 1يِب1نلا َّنَأ َة"مَل"س eمُأ 9ن"ع
َة"رْظ1نلا ا"هِب َّنِإَف ا"هَل اوُق9ر"ت9سا : َلاَقَف ٌة"عْف"س ا"هِه9ج"و ي0ف ًة"يِرا"ج  

 
tبو5ح5ش"و tدا"و"س ُة"عْف1سلا  

 
Points of benefit: 
 

1. The jinn and shayāṭīn can inflict us with the evil eye. 
 

2. Evil eye can cause the skin colour to change or leave marks or spots. 
 

3. In this event, the Prophet (صلى الله عليه وسلم) did not specify how to do the treatment and therefore he may 
either be referring to the general treatments he has previously mentioned for the expert Rāqī 
Ṣaḥābah to follow or leaving it to their Ijtihad as they see fit in treating her within what he 
 .has already legislated (صلى الله عليه وسلم)

 
4. The evil eye of the jinn and shayāṭīn can be treated and cured. 

 
 


